
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 04.04.2019 - Afdeling 1 Dybbølvej 

 

Tilstedeværende: Maj-Britt, Birgitte, Jannie. 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Udenoms arealer – bænke mv. 

2. Pumpehus ekstraordinært afdelingsmøde 

3. Nyt vaskeri 

4. Eventuelt 

5. Næste møde 

 

 

1. Der har endnu ikke været noget møde. Bestyrelsen mener, vi skal afvente, hvordan det hele 

kommer til at se ud efter renoveringen. Der laves ikke ændringer nu. 

2. Vi afventer det ekstraordinære afdelingsmøde ang. pumpehus. Vi anbefaler at der stemmes ja til 

opførelsen, som det ser ud nu.  

En enkelt beboer har udtrykt bekymring ang. placering og mulighed for ”skjulte steder” hvor 

der evt. kan handles euforiserende stoffer, og ønsker hegn opsat omkring huset. 

Bestyrelsen og boligforeningen deler ikke den bekymring.  

3. Ifølge langtidsplanen skal alle vaskemaskiner udskiftes her i 2019. Dette laves i forbindelse med 

renoveringen, da vaskeriet alligevel er flyttet midliertidigt. Der er lavet en leasing aftale med 

Nortec. Det vil sikre en fast årlig udgift de næste 10 år. Vaskeriet gøres i stand inden 

indsættelse af de nye maskiner. Samme ordning er allerede i Tranekærparken. 

4. Vi snakkede igen en del om renoveringen. Vi tænker der skal laves en evaluering efter 

renoveringen. 

5. Næste møde er d. 6. juni. Vi har besluttet at holde møde hver anden måned.  

Kommer der presserende sager holder vi møde ad hoc. 

 

 

Bestyrelsesmøderne holdes indtil videre hos Maj-Britt i nr. 13 1.th.  

Dette kan ændres, hvis hun er forhindret i at deltage. 


